
PROTOKÓŁ nr 62 
 

Z posiedzenia Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego  Rady Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie w Krakowie odbytego w siedzibie Rady Dzielnicy XVII  

os. Na Stoku 15 Kraków 

w dniu  11.05.2022 roku o godz. 1800. 
 
 

Ad.1. Otwarcie posiedzenia 

Obrady Komisji otwarł Przewodniczący Komisji p. Waldemar Wołoch 

Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził quorum i prawomocność obrad Komisji. 

 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 

Projekt porządku obrad Komisji bez zmian został przyjęty - jednogłośnie. 

 

W obradach Komisji uczestniczył przedstawiciel SM m. Krakowa p.Paweł Dudziński, który udzielił odpowiedzi na 

sprawy poruszane przez Radnych oraz zapoznał zebranych z bieżącymi problemami na terenie Dz.XVII. 

 

Ad.3. Sprawy bieżące: 

 

ad.3.1.Komisja rozpatrzyła pismo MIR w Krakowie dot. progów zwalniających na ul. Wadowskiej w rejonie 

przystanku „Lubocza Trafo”(nr.162 z dnia 04.04.22) 

Głos zabrali: p.L.Zaleński, p.J.Wójcik. 

Komisja podjęła decyzję o przekazaniu pisma mieszkańców łącznie z podpisami mieszkańców do MIR celem 

likwidacji progu zwalniającego wyspowego usytuowanego przy posesji nr 135a przy ul. Wadowskiej. 

Komisja wniosek w głosowaniu przyjęła jednogłośnie. 

 

ad.3.2.Komisja rozpatrzyła pismo Ośrodka Kultury Kraków Nowa Huta dot. wykonania parkingu oraz przedłużenia 

linii autobusowej(nr.177 z dnia 11.04.22). 

Głos zabrał: p.L.Zaleński. 

Komisja podjęła decyzję o przekazaniu pisma do ZTP w Krakowie w kwestii sprawdzenia możliwości przedłużenia 

linii autobusowej nr 422 na ul. Zakole do Klubu „Zakole” 

Komisja wniosek w głosowaniu przyjęła jednogłośnie. 

 

ad.3.3.Pismo MIR w Krakowie dot. uchwały R.Dz.-17 nr XLI/257/2022 z dnia 31 marca 2022(nr.197 z dnia 

11.04.22).Komisja przyjęła do wiadomości. 
 

ad.3.4.Pismo SM m. Krakowa dot. ustalenia właściciela gruntów (nr.199 z dnia 26.04.22).Komisja przyjęła do 

wiadomości. 
 

ad.3.5.Pismo GDDKiA w Krakowie dot. czystości na ul. Gustawa Morcinka(z dnia 28.04.22).Komisja przyjęła do 

wiadomości. 

 

ad.3.6.Komisja rozpatrzyła pismo Komisariatu Policji VII dot. dofinansowania patroli policji w 2022r.(nr.205 z dnia 

09.05.22). 

Głos zabrali: p. L.Zaleński, p. St.Stroński. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała pismo KP VII w sprawie przeniesienia środków w wysokości 8000 zł z zakupu 

samochodu służbowego na płatne patrole policji na terenie Dz.XVII Wzgórza Krzesławickie. Komisja ceduje 

przygotowanie projektu uchwały przez Zarząd Dzielnicy. 

Komisja wniosek w głosowaniu przyjęła jednogłośnie. 

 

ad.3.7.Komisja rozpatrzyła email Radnego Dz.XVII p.J.Wójcika dot. gromadzonych rzeczy na działkach nr.98/8 i 

nr.98/9 obr.13 Nowa Huta(z dnia 03.05.22). 

Głos zabrali: p.J.Wójcik, p.L.Zaleński, p.St.Stroński. 

Komisja podjęła decyzję o przekazaniu pisma do SM celem rozwiązania problemu z wysypiskiem kruszywa oraz 

gromadzenia odpadów pochodzenia organicznego na terenie działek 98/8 i 98/9 obr.13 Nowa Huta. 

Komisja wniosek w głosowaniu przyjęła jednogłośnie. 

 

 



ad.3.8.Komisja rozpatrzyła email p. Iwony G. dot. zamontowania lustra drogowego na skrzyżowaniu ulic Morstina 

i  Lasowisko (z dnia 05.05.22). 

Głos zabrał p.L.Zaleński. 

Komisja podjęła decyzję o przekazaniu pisma do MIR celem postawienia lustra drogowego w miejscu wskazanym 

w treści pisma. 

Komisja wniosek w glosowaniu przyjęła jednogłośnie. 

 

ad.3.9.Komisja przyjęła projekt uchwały Zarządu Dzielnicy XVII w sprawie wstępnego rozdysponowania 

środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVII na rok 2023 w głosowaniu „za” 5 głosów,  

„przeciw”1 głos,  „wstrzymujący” 0 głosów. 

Głos zabrali: p. L. Zaleński, p. Z. Gawłowski. 

 

Ad.4. Oświadczenia i komunikaty. 

Brak 

 

Ad.5. Zamkniecie posiedzenia 

Termin następnego posiedzenia Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego  Rady Dzielnicy XVII 

ustalono na dzień 25.05.2022r. na godz.18.00 w siedzibie Rady Dzielnicy. 

 

Na tym posiedzenie Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego zakończono o godz. 19.25. 

 

 
 

 

 

                           Protokołował:                                                                               Przewodniczył:  

                 Waldemar Wołoch                                                        Waldemar Wołoch 

 

 

 

 


